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Referat FAU møte 9 november kl 19:00-21:00 
 
Deltagere: 

• Johannes Gullestad (1A) 

• Anders Eriksen (1B) 

• Johan Eirik Brudvik (1C) 

• Maria Gundersen (2A) 

• Kine Ringdal (2B) – Ikke tilstede 

• Sophie Eckbo Clausen Larsen (2C) 

• Monica Nordløkken (2D) 

• Martin Belck (3A) 

• Bettina Iren Frydenborg Jacobsen (3B) 

• Anja Bergby (3C) 

• Mads Skjelberd Gundersen (4A) – Ikke tilstede 

• Benedicte Adele S Barkvoll  (4B) 

• Randi Beate Stageland Bull (4C) 

• Mia Loubello (5A) 

• Veronica Gauslå (5B) 

• Mari Borchsenius (5C) – Ikke tilstede 

• Anne-Marie Livarinen Tangen (6A) 

• Anders Eriksen (6B) – Ikke tilstede 

• Marianne Meier-Tang (6C) 

• Kjersti Øiestad (7A) – Representert av Arne Hole I dagens møte 

• Christine Tang (7B) 

• Karina Ulleberg (7C) 

• Patricia San Miguel (FAU leder) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Referat: 
 
Godkjenning av referat fra FAU møte avholdt 9 september. Anja Bergby er referent for dagens møte. 
Ingen kommentarer til dagens innkalling. Agenda godkjennes. 

 
 

1) Info fra assisterende rektor, Therese Friis Rølles: 
• Opplever for første gang etter pandemien mer ro i skolefora og mulighet til å fokusere 

på å avholde og planlegge aktiviteter som normalt, det nevnes juleverksted, elevkantine 
og elevdisco 

• Trivselsundersøkelsen er gjennomført og vil bli tilgjengeliggjort på et senere tidspunkt, 
men det understrekes at det har vært positiv økning på et par områder.  

o Resultatene på Nasjonale prøver er ikke klare, men slik det ser ut nå er det 
engelskresultater skolen er minst fornøyd med. Skolen vil sette inn noen tiltak 
for å bedre engelskresultatene:  

o Pedagogisk personale drar på skolebesøk i nærområdet og lære fra andre skoler. 
Erkjenner at engelskkompetansen ikke er god nok på skolen og det har vært 
vanskelig med rekruttering. 
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o Ser at gapet i kompetansegapet i engelsk blir mindre etter at elevene kommer 
opp i femte trinn enn lavere klassetrinn. 

• Covid-19 smitte på skolen 
o Smitten har stabilisert seg på skolen selv om det en periode eskalerte. Ser ikke 

ut som om smitte har spredt seg etter hyppig testing og påminnelse at elever 
ikke skal på skolen dersom de har forkjølelsessymptomer. Skolen har fått varsel 
om at flere retningslinjer vil bli innført i skolene etterhvert – vi vet ikke hva dette 
innebærer på nåværende tidspunkt, men det er snakk om «lokale» tiltak på 
skole (ikke hjem). 

• Utstyrsinnkjøp 
o Oppgradering av uteområdene vil gjennomføres. Noe har blitt utsatt pga 

pandemien. Vil være økt fokus på uteskole og innkjøp som besørger god 
gjennomføring av dette. 

• Sikk sakk sti/ trapp 
o bydelen holder i saken mot firma som var ansvarlig for bygging. Assisterende 

rektor oppfordrer FAU til å ta kontakt med bydelen og følge opp saken. 
• Skolen rekrutterer 

o Fire stillinger ute - laget rekrutteringsfilmer for å tiltrekke kandidater 
o Vanskelig å rekruttere til Grindbakkem, antageligvis fordi skolen ligger i utkanten 

av Oslo by 
o Engelsk kompetanse på 1-4 trinn er viktig og rekruttering til spesielt dette 

fagområdet er ønskelig. 
• Trafikksituasjonen 

o Mye trafikk spesielt i Måltrostveien 
o Oppfordres til at FAU diskuterer behovet for foreldrepatrulje  
o Reflekskampanje – FAU skal gjennomføre reflekskampanje i samarbeid med 

skolen. Skolen skal bistå men FAU har ansvaret for at kampanjen gjennomføres. 
• For noen barn er dette sårbart - skolen er redd for stigma. Alle foreldre 

må minne barna på å være iført refleksvest slik at ingen føler seg utenfor 
når konkurransen gjennomføres. 

• Det informeres om at skolen ikke har mulighet til å levere ut vester med 
reklame. 

• Elevkantine igangsettes   
o 4-7 trinn har med seg mat som et annet trinn skal kjøpe dagen etter - mat og 

kake. Oppfordrer til sunne matvarer. 
o Vippsnr blir etablert - nytt av året. Alle skal få kjøpe for 30 kr. Foreldre 

bestemmer selv hvor mye man ønsker å donere til et godt formål som allerede 
er bestemt i denne perioden.  

o 30 kr tilsvarer 6 bonger som byttes inn i varer. 
o Elevrådet blir enig hva pengene som elevkantinen tjener skal gå til - i år går 

donasjonen til barneavdelingen på riksen 
• Det planlegges avholdt et digitalt foreldremøte med eksterne foredragsholdere. Forslag 

er Den digitale barnevakten.no (om barns nettvaner). Tilgjengeliggjøres for både barn og 
foreldre til våren 2022. 

 
2) Presentasjon av alle i FaU 

 
3) Nytt fra Fau styret 
 

• Resultat spørreundersøkelse kommer snart 
• Klasselister 
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o påminnelse at foreldre må akseptere publisering av kontaktinfo i skolemelding 
app slik at disse kan tas ut. 

o Kommentar: Dersom enkelte ikke ønsker å publisere sine kontaktopplysninger i 
skolemelding kan, som et alternativ, klassekontakt i de klassene dette er tilfellet 
innhente kontaktinfo til alle uten å publisere dette videre. Ref: 
https://www.oslokfu.no/utlevering-av-klasselister.6352427-533564.html  

• Halloween og inkludering ble diskutert og oppfordret til i forrige møte 
o Det ble diskutert om noen opplevd ekskludering ref. henvendelse mottatt av 

FAU styret 
o Det ble også diskutert i hvilken grad inkludering ble oppnådd i ulike klasser og 

grupperinger 
o Oppfordring til at FAU også neste år tar dette opp på foreldremøtene i forkant 

av halloween 
o Forslag om bærekraftig halloween neste år og alternative utkledingstemaer som 

ikke innebærer kjøp av kostymer 
o Konklusjon: FAU Trivselskomite skriver en anbefaling/veiledning vedr. 

Halloween og inkludering 
• Høringssvar til ny opplæringslov må inn før fristen som er i desember 

o FAU leder lurer på om noen foreldre har spørsmål eller kommentarer til ny 
opplæringslov. 

 
4) Orientering om FAU regnskap 

Regnskap ble presentert – ingen aktiviteter etter forrige møte. 
 

5) Status og gjennomgang av saker fra de ulike komiteene 
 

Trafikk-komiteen 
• Trafikk komiteen har forberedt noen forslag til informasjon og diskusjon: 

o Droppsoner  
• Skolen har fått melding fra beboer(e) ifbm trafikk i Svarttrostveien 
• Ønsker at FAU jobber mot kommunen for å få på plass fortau/ skilt i 

Svarttrostveien  
• Det har vært en gjennomgang av de ulike droppsonene: 

• Droppsoner ved Arnulf Øverlands vei / Grindbakken oppfattes 
som trygg 

• Droppsone i Lillevannsveien/Røslyngveien/Svarttrostveien 
oppfattes som utrygg og bør evalueres på nytt 

• https://grindbakken.osloskolen.no/siteassets/dokumenter/stop
punktkart-2-mars09.pdf  

o Ifbm reflekskampanjen må trafikkgruppen få avklart om droppsonene skal 
anbefales 

• Det ble diskutert ulike tiltak som bør tas opp med bydelen. Det er ikke 
tro på at bydelen har midler til å gjennomføre trafikksikring i området. 
Det nevnes at fjorårets trafikkgruppe fikk til en befaring gjennomført av 
representanter fra bydelen, men ingenting skjedde. Det ble nevnt at 
bydelen har midler til å bygge to fartsdumper i året så det er ikke tro på 
at det vil bli vesentlige utbedringer i trafikksituasjonen knyttet til skolen. 

• Det ble diskutert hvilke analyser og forslag til tiltak fjorårets 
trafikkgruppe gjennomførte og at nåværende trafikkgruppe bør ta 
kontakt med tidligere representanter. 

• Ingen beslutninger om videre fremdrift i denne saken ble tatt. 

https://www.oslokfu.no/utlevering-av-klasselister.6352427-533564.html
https://grindbakken.osloskolen.no/siteassets/dokumenter/stoppunktkart-2-mars09.pdf
https://grindbakken.osloskolen.no/siteassets/dokumenter/stoppunktkart-2-mars09.pdf
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o Sikksakk-stien 
• Uvisst hva som er status. Er det en reel konflikt mellom utbygger og 

kommunen? 
• Kommunen har visstnok ute et anbud for å utbedre høydene i trinnene 
• Årsaken er at det har vært mange skader ifbm fall i trappen 
• Det foreslås å utarbeide en trapp hele veien opp til jerpefaret og om 

eiendommer er kommunale eller private 
• Er det et alternativ at stien håndmåkes/ strøs på vinteren? 
• Det foreslås at et samarbeid med voksenkollen vel kan være gunstig for 

å få progresjon i saken 
• Et annet problem nederst i trappen er at den munner ut i et lite belyst 

og trafikkert område. Dette bør også utbedres. 
• Det nevnes at både sikk sakk stien og trafikk situasjonen har vært tema 

på samtlige FAU møter de siste åtte årene uten at noen tiltak har blitt 
gjennomført. 

• Ingen beslutninger om videre fremdrift ble tatt. 
Julekomiteen 
• Komiteen har ukentlige møter for å planlegge årets juleshow og planleggingen er iht 

plan   
• Komiteen sliter med å få foreldre til å bistå under juleshowet 
• Forslag at alle klasser må stille med noen dersom ikke flere melder seg frivillig 
• Viktig med oppmøte på juleshowet for å støtte opp om skolearrangementet - største 

inntekt til FAU 
 
Trivselskomite/SMU/AKS 
• Møter har vært avholdt for å se på tiltak 
• Tidligere har det vært en utfordring at telefoner til aks kommer på ubeleilige 

tidspunkter. Det virker som om jevnlig påminnelser til foreldrene har medført noen 
forbedringer.  

• AKS har sett på digitale systemer men de har ikke budsjetter til anskaffelse 
• Komiteen informerer at det er samme regler på skoler i nærområdet som på 

Grindbakken ift frister for å melde inn endringer i henting/ levering 
 
Aktivitetskomite 
• Ikke kommet i gang enda.  
• Komiteen har som formål å ta initiativ til å arrangere aktiviteter for skolens elever. Har 

sett på slalomkurs og breakdans kurs som forslag til aktiviteter. 
 

Digital komiteen 
 
• Spørreundersøkelse gjennomført av digitalkomiteen 
• Formålet med spørreundersøkelsen var å få økt innsikt i hva foreldrene synes 

innføringen av lesebrett i skolen 
o Mellomtrinnene har fått en utvikling i håndskrift som følge av bruk av lesebrett. 

Lavere trinn er mer negative 
o 35% oppslutning totalt sett fra alle trinn  
o Tydeligere svar fra småskolen 

• Dersom det besluttes at spørreundersøkelse skal sendes ut neste år er mars måned et 
bedre tidspunkt for utsendelse av spørreundersøkelse. 

o Resultatene blir tatt opp med skoleledelsen. Feedback om skoleledelsen synes 
dette er nyttig info om hvordan det går på hjemmebane med lesebrett 
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6) Diskusjon 

• Ønsker FAU trafikkaksjon ifbm reflekskampanjen? 
o Ikke besluttet om det skal gjennomføres trafikkaksjon med foreldrevakt 

 
 

7) Eventuelt 
• Smartklokker  

o Det er i dag regler som tilsier at elever ikke får ha klokken på hånden selv om 
klokken er satt i skolemodus (fungerer da som en ordinær klokke uten noe 
funksjonalitet) og må ligge i sekken. Barna glemmer/ blir ikke oppfordret til å ta 
på seg klokken etter skoletid som gjør det vanskelig å koordinere ifbm henting 
og barn som skal gå hjem alene.  

• Det ble påpekt at dette i utgangspunktet kun er et forslag om å endre 
rutinene og det ble således besluttet at Sofie tar dette opp direkte med 
skolen 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Neste Fau møte 18. jan 2022,  8. Mars 2022, 23. mai 2022 tirsdag 19:00-21:00  

Saker meldes inn på forhånd på mail til: faustyretgrindbakken@gmail.com  

 
Det er viktig at hver klasse er representert på møtet. Om du som fast representant ikke kan 
møte kan en representant møte i ditt sted (feks klassekontakten, andre foresatte i klassen, 
andre i FAU som har barn i samme klasse).  

Meld fra til FAU-styret om hvem som eventuelt møter i ditt sted på mail (over). 

 

 

 

 


